
PROTOKÓŁ Nr 5/2019
 posiedzenia Komisji Budżetowej
Rady Powiatu Nowosądeckiego

w dniu 29 sierpnia 2019 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Przedstawienie informacji o pozyskanych funduszach unijnych i innych funduszach
zewnętrznych,  złożonych  wnioskach  i  efektach  realizacji  projektów  wdrażanych  przez
Powiat Nowosądecki w I półroczu 2019 r. 
4. Przedstawienie informacji o prowadzonych w I półroczu 2019 r. postępowaniach o
udzielenie zamówień publicznych. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmian w
budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2019 rok.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosądeckiego.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zamknięcie posiedzenia.

 
Ad.1.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Józef  Świgut otworzył  posiedzenie  i  przywitał
obecnych.
W posiedzeniu biorą udział Członkowie Komisji w liczbie 10 członków Komisji. 

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał.

W posiedzeniu Komisji uczestniczą również:

Marek Kwiatkowski     - Starosta Nowosądecki,

Piotr Piechnik         - Kierownik Zespołu ds. Zamówień Publicznych i Inwestycji,

Elżbieta Chmura - Główny Specjalista w Wydziale Finansowym,

Iwona Mrozowska - Struk - Główny Specjalista w Wydziale Rozwoju,

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Józef  Świgut  przedstawił  porządek  posiedzenia  i
poddał pod głosowanie. 



Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Józef  Świgut  poddał  pod  głosowanie  protokół  
z poprzedniego posiedzenia Komisji Budżetowej.

Protokół został przyjęty jednogłośnie i podpisany.

Ad. 3.
Główny  Specjalista  w  Wydziale  Rozwoju  Iwona  Mrozowska  –  Struk przedstawiła
informację  o  pozyskanych  funduszach  unijnych  i  innych  funduszach  zewnętrznych,
złożonych wnioskach i efektach realizacji projektów wdrażanych przez Powiat Nowosądecki
w  I  półroczu  2019  r.  Omówiła  szczegółowo  7  projektów  wdrażanych  przez  Powiat
Nowosądecki:

- Cyfryzację zasobów geodezyjnych i kartograficznych Powiatu Nowosądeckiego,
- Poprawę efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej,
- Likwidację wyrobów zawierających azbest w Powiecie Nowosądeckim,
- Modernizację kształcenia zawodowego w Małopolsce,  
- Małopolską Chmurę Edukacyjną – komponent inwestycyjny,
- Małopolską Chmurę Edukacyjną w szkołach Powiatu Nowosądeckiego,
- Małopolskie Talenty. 
Główny  Specjalista  w  Wydziale  Rozwoju  Iwona  Mrozowska  –  Struk przedstawiła
informację  o trzech pozyskanych  funduszach unijnych i  innych funduszach zewnętrznych
oraz ośmiu złożonych wnioskach o dofinasowanie projektów przez Powiat  Nowosądecki  
w I półroczu br.    
Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Dąbrowski skierował zapytanie dot. zakresu form
wsparcia zawodowego. 
Główny Specjalista w Wydziale Rozwoju Iwona Mrozowska – Struk  poinformowała, iż
wsparcie zawodowe obejmuje m.in. kursy, szkolenia, staże zawodowe, sprzęt komputerowy
do szkół i warsztatów szkolnych.

Informacja została przyjęta. 

Ad. 4.

Kierownik Zespołu ds. Zamówień Publicznych i Inwestycji Piotr Piechnik  przedstawił
informację o prowadzonych w I półroczu 2019 r.  postępowaniach o udzielenie  zamówień
publicznych. Poinformował, iż w ramach 15 postepowań 13 z nich dotyczyło usług a 2 robót
budowlanych.  Zarząd  Powiatu  Nowosądeckiego  podpisał  umowy na  łączną  kwotę  5  mln
94 000 zł. Jak stwierdził, jest to jednak katalog otwarty bowiem w miarę napływu środków
będzie się powiększał.   



Przewodniczący Komisji  Budżetowej Józef  Świgut  poddał  w wątpliwość wykorzystanie
środków pochodzących z  projektu „Digitalizacja  dokumentów analogowych Państwowego
Zasobu Geodezyjnego i Kartograficznego….”.
Główny Specjalista w Wydziale Rozwoju Iwona Mrozowska – Struk  poinformowała, iż
zdecydowanie powiat wykorzysta te środki. 

Członek Komisji  Marek Pławiak skierował  zapytanie  odnośnie  tego,  czy harmonogram
działań  przyjęty w  niniejszym projekcie  jest  zgodny z  planem?  Poinformował,  iż  jest  to
wniosek  złożony  przez  Zarząd  Powiatu  Nowosądeckiego  poprzedniej  kadencji  i  został
wysoko oceniony. Jednak wydaje się, w porównaniu z innymi powiatami, że niewiele zostało
zrobione.

Ad. 5.

Główny  Specjalista  w  Wydziale  Finansowym Elżbieta  Chmura przedstawiła projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu
Nowosądeckiego na 2019 rok. 
Poinformowała,  iż  zmiany  dokonane  w  budżecie  Powiatu  Nowosądeckiego  powodują
zwiększenie dochodów i wydatków bieżących budżetu o kwotę 241.738 zł z przeznaczeniem
na realizację projektu „Rozwój kształcenia leśnego na poziomie szkoły średniej na terenie
pogranicza polsko-słowackiego” oraz  na nagrody i ubezpieczenie społeczne pracowników
PUP w Nowym Sączu.
Przewodniczący Komisji Budżetowej Józef Świgut poddał pod głosowanie projekt uchwały
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na
2019 rok.

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 6.

Główny  Specjalista  w  Wydziale  Finansowym Elżbieta  Chmura przedstawiła projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Powiatu Nowosądeckiego. Poinformowała, iż zmiany dokonane w Wieloletniej
Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowosądeckiego  dotyczą  realizacji  projektu  „Rozwój
kształcenia leśnego na poziomie szkoły średniej na terenie pogranicza polsko-słowackiego”
oraz  projektu „Małopolska  Chmura  Edukacyjna  w szkołach Powiatu Nowosądeckiego,  a
także wydatków na PCPR w Nowym Sączu z przeznaczeniem dla dzieci i na budowę hali
sportowej przy Zespole Szkół w Marcinkowicach.

Przewodniczący Komisji Budżetowej Józef Świgut poddał pod głosowanie projekt uchwały
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Powiatu Nowosądeckiego.
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.



Ad. 7.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Józef  Świgut  skierował  zapytanie  dot.  projektu
uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w
trybie  bezprzetargowym zabudowanej  nieruchomości  w Podegrodziu  na 25 lat,  tj.  kwestii
uregulowania roszczeń Stowarzyszenia św. Kunegundy do przedmiotu uchwały. 
Wicestarosta Nowosądecki Antoni Koszyk poinformował, iż roszczenia są niestety aktualne
jednak nie są prawnie uzasadnione. Poza tym, gmina wraz z dzierżawą przejmuje ewentualne
roszczenia.  Więcej  informacji  w  tym  temacie  zostanie  przedstawiona  na  najbliższym
posiedzeniu Komisji Mienia i Infrastruktury RPN.

Ad. 8.
Przewodniczący Komisji Budżetowej Józef Świgut podziękował wszystkim za przybycie
i zamknął posiedzenie Komisji.

Przewodniczący 
Komisji Budżetowej RPN

Józef Świgut

Protokołowała: Anna Brach


